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Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs 
Brukshundklubb 2023-06-07 via Zoom kl 19.00-22.30 
 
Närvarande:  Annika Ahlqvist, Maria Näslund, Eva Paulin, Josefine Hansson, Lena Nilsson, 

Sara Selberg 
Ej närvarande: Anna-Maria Larsson, Jessica Bengtsson  
 
§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Då flera ordinarie ledamöter inte närvarar går Sara Selberg upp som ledamot. 

 
§ 2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes.  
 
§ 3. Val av justerare 
 Josefine Hansson valdes till justerare.  
 
§ 4. Föregående mötes protokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2023-05-02 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 5. Protokollsuppföljning 
Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten: 

• Lena Nilsson har uppdragits att börja titta på ett förslag om rutiner för utlämning 
av nycklar. Frågor kring utlämning/återlämning av nycklar föreslås gå till 
info@sbkeslov.se på vår nya hemsida, för vidarebefordran till nyckelansvarig. 

• Rallylydnadsskyltarna ska förvaras i skåp med hänglås i den olåsta delen av 
tävlingsboden. Nytt skåp behöver införskaffas för detta ändamål och boden 
behöver struktureras upp. Förslag på att borra hål i dörren och sidan och sätta en 
kedja med hänglås i ett enklare skåp/garderob, för en billigare lösning.  

• Generell policy för körersättning för klubben ska tas fram. 

• Olika alternativ till finansiering ska undersökas (Sparbanken, SISU) av Maria 
Näslund och Lena Nilsson. 
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§ 6. Ekonomisk rapport 

• På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 385 486 kr.   

• Klubben hade vid dagen för mötet totalt 450 medlemmar.  
• Genomgång av resultatrapport med bokförda kostnader till och med maj gicks 

igenom kort. 
 

§ 7.  In- och utgående skrivelser 
 Inkomna skrivelser:  

2023-05-30: Information från Riksidrottsförbundet om att det är dags för föreningar att 
söka elstöd. Lena Nilsson uppdrogs att ansöka om elstöd. 
2023-06-04: Förfrågan från Dobermannklubben om att hyra stugan den 15 oktober för 
medlemsmöte och aktiviteter. Förfrågan har vidarebefordrats till HUG, och ska besvaras 
så snart de har återkopplat. 
Utgående skrivelse: 
2023-06-02: Medlemsutskick angående specialsökskurser. 

 
§ 8.  Rapporter från verksamhetsgrupper 

Genomgång av inkomna rapporter enligt bilaga 1. 

• HUG 

− Styrelsen godkände den nya rallylydnadsgruppen på tisdagar kl 18, med Vicki 
Lundahl som ansvarig. E-postadressen till kontaktpersonen behöver läggas upp 
på nya hemisdan. Anna-Maria Larsson uppdrogs informera om rutinerna för 
närvarorapportering. 

− Styrelsen ställer sig positiv till möte med Sofia Blomqvist som instruktör 
tillsammans med HUG. Annika Ahlqvist och Maria Näslund uppdrogs att 
företräda styrelsen på ett sådant möte. 

• IT/PR 

− Nya hemsidan ligger för godkännande hos SBK innan den kan publiceras. 
Webbshopen är på gång, så att den ska kunna läggas upp parallellt med 
kurssiten. Betalningslösningen vi kör i gång med är Stripe (internetbetalning 
med kort) som vi använder för tävlingar. Vi har möjlighet att lägga till andra 
betalningslösningar längre fram om det är önskvärt, men då tillkommer 
avgifter, 

• Stug- och trivsel 

− Golvet i det lilla utrymmet där det varit in vattenläcka sviktar. Rummet ska 
utrymmas och golvet brytas upp, för att se om hur allvarlig skadan är, innan vi 
går vidare med vidare åtgärder.  

− Nästa fixardag beslutades till söndagen den 27 augusti. Information ska läggas 
in i kalendern på hemsidan och event ska läggas upp på Facebooksidan.  
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− Styrelsen beslutade att låta ta ett vattenprov för att kontrollera vattenkvaliteten 
i klubbens brunn. Lena Nilsson uppdrogs att höra med kommunen och beställa 
vattenprovet. 

 
§ 10. Verksamhetsplan 

Inget att rapportera. 
 

§ 11. Övrigt  

• Förslag på att sänka kursavgiften för de planerade barn- och ungdomskurser, för 
att locka deltagare. Kurserna behöver också marknadsföras bättre. 

 
§ 12. Mötet avslutas  

Ordföranden tackade och mötet avslutades.  
Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 4 juli kl 19.00. 

 
Vid protokollet: 

 
 
 
 
             
 Eva Paulin      Annika Ahlqvist 
 (Sekreterare)      (Ordförande) 
 
  
 
         
 Josefine Hansson 
 (Justerare) 

 
 
 
Bilagor: 
1. Rapporter från verksamhetsgrupper till styrelsemöte med Eslövs BHK 2023-06-07 



Bilaga 1 
 

Rapporter från verksamhetsgrupper till styrelsemöte med Eslövs 
Brukshundklubb 2023-06-07 
• Agility (AA) 

− Inget att rapportera. 

• Bruks och lydnad (EP)  

− Tävlingsgruppen har haft möte för att planera tävlingar 2024, som skulle skickas in 
senast den 31 maj. Följande tävlingar har föreslagits: 

o Lördag 16 mars: Lydnad alla klasser  
o Söndag 15 september: Sök lägre+högre 

− IPO-R planeras till 8 oktober i år.  

− Tävlingsträning alla lydnadsklasser planeras till söndagen den 13 augusti. 

− Öppet lydnadshinder för klass 3 och två nya tävlingskoner har införskaffats på Jami 
Hundsport.   

− Extra toner till skrivaren behöver inköpas inför söktävlingen i september. 

• Försvarsmakten (TB) 
Ingen rapport har inkommit.it 

• Hundägarutbildning/HUG) (AML) 

− Det är några som vill ordna en träningsgrupp i rally på tisdagar kl 18. Ansvarig för 
gruppen är Vicki Lundahl.   

− Sofia Blomkvist (Hundbiologen) skulle vilja hålla kurser på klubben, i t ex 
Valpkurs/grundkurs/spår och sök för aktivering/agility för aktivering/berikning. Det vi 
är mest intresserade av är agility som aktivering. HUG föreslår ett möte med henne 
och någon ifrån styrelsen och någon ifrån HUG. 

• IT/PR (MN) 
Ingen rapport har inkommit. 

• Mark (JN) 
Nästa kvartalssläpp av mark sker den 14 juni. 

• Rallylydnad (IH) 
Ingen rapport har inkommit. 

• Specialsök (JB) 
Ingen rapport har inkommit. 

• Stug- och trivsel (LN) 

− Vi har haft en läcka i hydroforen som innebar att vattnet behövde vara avstängt under 
en dryg vecka. Problemet är nu åtgärdat men golvet i det lilla utrymmet är fuktskadat. 
Styrelsen får fatta beslut hur klubben ska gå vidare då självrisken är väldigt hög. 

− Den 28/5 ordnade vi en fixar-dag där vi hade en hög ambition att få gjort mycket. 
Dessvärre var skaran medlemmar som dök upp väldigt liten. Vi fick dock rensat lite 



sly, sågat ner ett träd som låg över staketet och kört med trimmern kring bodarna. Vi 
hann rensa lite ogräs på framsidan och flytta en av soptunnorna. 

− Nästa fixar-dag kommer att fokusera på insidan i stugan och bodarna och datum bör 
bestämmas redan nu.  

− Arbetet med ett nytt avlopp fortskrider och vi har tagit reda på att arrendet löper på 
fem år i taget.  

− Klubben kommer att ansöka om elstöd och vi har sett över vårt elavtal.  

− Det kommer att sättas upp en ny grind då en av de befintliga är i väldigt dåligt skick. 


